

**SUPREME COURT OF CANADA**  
**PRESS RELEASE**

OTTAWA, December 5, 2005 – A ceremony will be held on Friday, December 9, 2005 at 10:00 a.m. to mark the retirement of The Honourable Jack Major as a Justice of the Supreme Court of Canada. The ceremony will be held in the Main Courtroom of the Supreme Court of Canada. The Chief Justice of Canada, Beverley McLachlin, P.C., will deliver remarks, as well as The Hon. Irwin Cotler, Minister of Justice; Brian Tabor, Q.C., President of the Canadian Bar Association; and Douglas McGillivray, Q.C., President of the Law Society of Alberta. Mr. Justice Major will also deliver remarks.

Justice Major, who was appointed to the Court on November 13, 1992, will retire on December 25, 2005.

For further information contact:

Nancy Brooks  
Executive Legal Officer  
Phone: (613) 996-9296  
Fax: (613) 952-3092

\* \* \*

**COUR SUPRÊME DU CANADA**  
**COMMUNIQUÉ DE PRESSE**

OTTAWA, le 5 décembre 2005 – Une cérémonie aura lieu le 9 décembre 2005, à 10 heures, pour souligner le départ à la retraite de Monsieur le juge Jack Major. Elle aura lieu dans la salle d'audience principale de la Cour. La juge en chef Beverley McLachlin, C.P., prononcera une allocution. Le ministre de la Justice, Irwin Cotler, le président de l'Association du Barreau canadien, Brian Tabor, c.r., et le président du Barreau de l'Alberta, Douglas McGillivray, c.r., s'adresseront aussi à l'auditoire. Monsieur le juge Major prendra également la parole.

Nommé à la Cour suprême du Canada le 13 novembre 1992, le juge Major prendra sa retraite le 25 décembre 2005.

Pour plus d'information, communiquer avec:

Nancy Brooks  
Adjointe exécutive juridique

Tél: (613) 996-9296  
Fax: (613) 952-3092